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Protokół Nr 5/2025 

posiedzenia Komisji Infrastruktury Technicznej,  

Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego 

z dnia 19 maja 2025  roku 
 

Punkt 1. Otwarcie posiedzenia Komisji.  

 

Pan Radny Andrzej Cieśla Przewodniczący Komisji powitał członków Komisji i gości 

zebranych na posiedzeniu Komisji Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i Rozwoju 

Gospodarczego, które rozpoczęło się o godzinie 15.00 w sali 303 Starostwa Powiatowego  

w Kraśniku. 

 

Stan: 5/5 

 

Punkt 2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji.  

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr 4 z 28 kwietnia 2025 roku. 

4. Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu za 2024 oraz sprawozdania 

finansowego. 

5. Informacja o stanie infrastruktury oświatowej – potrzeby, planowane remonty  

i modernizacje. 

6. Sprawozdanie nt. realizacji celów Strategii Rozwoju Powiatu Kraśnickiego na lata 2016-

2022 z perspektywą do roku 2025 i Strategii „Lokalnej Grupy Działania Ziemi 

Kraśnickiej”. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

przez Powiat Kraśnicki nieruchomości  w drodze darowizny. 

8.   Sprawy bieżące.  

9.   Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

Pan Przewodniczący Komisji zapytał, czy są uwagi do porządku posiedzenia Komisji 

Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego. Wobec braku uwag, 

zapytał kto jest za przyjęciem przedstawionego porządku posiedzenia Komisji. 

 

„za” głosowało –5 radnych, 

„przeciw” – brak, 

„wstrzymało się” – brak. 

 

Komisja Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie 5 

głosami „za” przyjęła porządek posiedzenia Komisji. 
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Punkt 3. Przyjęcie protokołu Nr 4 z 28 kwietnia 2025 roku. 

 

Pan Przewodniczący Komisji poinformował, że protokół został udostępniony w systemie 

eSesja, następnie zapytał, czy ktoś chciałby wnieść uwagi do treści protokołu. Wobec braku 

uwag zapytał kto jest za przyjęciem protokołu Nr 4 z 28 kwietnia 2025 roku. 

 

„za” głosowało – 5 radnych, 

„przeciw” – brak, 

„wstrzymało się” – brak. 

 

Przy 5 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymuję się” Komisja 

Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego  przyjęła protokół Nr 4 

z 28 kwietnia 2025 roku.  

 

Stan 5/5 

 

Punkt 4. Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu za 2024 oraz 

sprawozdania finansowego. 

 

Pan Przewodniczący Komisji poinformował, że sprawozdania udostępnione zostały  

w systemie eSesja, następnie poprosił Panią Iwonę Szymańską Skarbnika Powiatu o ich 

przedstawienie. 

 

Pani Skarbnik poinformowała, że jeżeli chodzi o wykonanie budżetu za 2024 rok dochody 

wykonane zostały w wysokości 200 361 637, 40 zł- 98,92%, w tym dochody bieżące 99,54%  

i dochody inwestycyjne – 93,99% planu. Pani Skarbnik wyjaśniła, że kwota wydatków wynosi 

196 297 985,90 zł – 92,92% planu, w tym wydatki bieżące to 93,11% planu i wydatki majątkowe 

91,88% planu. Dodała, że na koniec roku 2024 osiągnięta została nadwyżka w wysokości 

4 063 651,50 zł. Jeżeli chodzi o kredyty, na koniec roku do spłaty pozostało 12 857 736,52 zł, 

poręczenie dla SPZOZ w Kraśniku wynosiło 7 592 261,87 zł. W roku 2024 nie został zaciągnięty 

kredyt. Jeżeli chodzi o informacje dotyczące Komisji Infrastruktury Technicznej, Inwestycji  

i Rozwoju Gospodarczego Powiat otrzymał środki z budżetu Państwa na inwestycje drogowe  

w  wysokości 16 033 904,99 zł, dotyczyły remontu drogi 2289L Strzyżewice - Zakrzówek – Sulów 

– Blinów- kwota inwestycji to ponad 7 000 000 zł. Kolejna inwestycja to przebudowa drogi 27 26 L 

Wikołaz – Zakrzówek – koszt to prawie 4 000 000 zł, przebudowa drogi 2644L Bliskowice – 

Księżomierz – ponad 2 600 000 zł, przebudowa drogi 2250L Majdan Radliński – Popkowice – 

koszt wyniósł ponad 2 000 000 zł. Dodała, że Powiat otrzymał środki z gmin, jako wkład do 

inwestycji w kwocie 2 250 992,36 zł. Następnie wyjaśniła, że na Powiat otrzymał środki na 

poprawę dostępności w budynkach oświatowych dla osób ze szczególnymi potrzebami w 

wysokości 657 580,22 zł, środki z ROPS- u na realizację inwestycji głównie w placówkach 

oświatowych w kwocie 714 966,08 zł oraz dochody własne ze sprzedaży działki znajdującej  się w 

Obrębie Stacja Kolejowa nr 70/6 oraz działki w Gościeradowie nr 54/10, z tego tytułu Powiat 

otrzymał środki w wysokości 858 500 zł. Poinformowała, że jeżeli chodzi o wydatki, na zadania 

drogowe w sumie wydatkowane były środki w wysokości 25 243 167, 63 zł. Największe inwestycje 
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to remont drogi 2289L Strzyżewice – Zakrzówek, droga 2726L Wilkołaz – Zakrzówek, Majdan 

Radliński – Popkowice, droga 2644 L Bliskowice – Księżomierz oraz budowa chodnika w ciągu 

drogi powiatowej 2701 L Zakrzówek – Skorczyce – Popkowice, którego koszt wyniósł ponad 

1 000 000 zł. Jeżeli chodzi o wydatki inwestycyjne  na oświatę wyniosły one 2 088 789,12 zł 

głownie były to inwestycje polegające na dostosowaniu szkół do potrzeb osób niepełnosprawnych – 

remont łazienek, klatek schodowych. Następnie Pani Skarbnik przedstawiła informacje dotyczące 

pomocy społecznej. Wyjaśniła, że inwestycje wykonane zostały w kwocie 1 148 646, 80 zł, 

dotyczyły głównie modernizacji DPS w Popkowicach – kwota inwestycji wyniosła 661 747, 59 zł, 

realizowana była również modernizacja DPS w Gościeradowie, gdzie wykonana została instalacja 

przeciwpożarowa. Koszt inwestycji to ponad 155 000zł. Zakupiono pojazd bus w Placówce 

Opiekuńczo – Wychowawczej nr 1 i nr 2 w Kraśniku za kwotę 94 700 zł i udzielona została dotacja 

dla szpitala na remont pomieszczeń na trzecim piętrze w kwocie 1 203 000 zł. Następnie Pani 

Skarbnik wyjaśniła, że jeżeli chodzi o sprawozdanie finansowe, na koniec roku środki zgromadzone 

na kontach bankowych wynosiły 35 880 701,95 zł. Zobowiązania z tytułu kredytów wynoszą 

12 857 736, 52 zł. Nadwyżka za 2024 rok wynosi 4 063 651,80 zł, skumulowana nadwyżka- z 

poprzednich lat oraz 2024 rok-  stanowi kwotę 7 588 666,56 zł. Zobowiązania wynikające z 

bilansów jednostkowych, zobowiązania i rezerwy na zobowiązania to kwota 19 256 193,57 zł, w 

kwocie tej mieszczą się również 13- stki, sumy depozytowe oraz Fundusz Świadczeń Socjalnych. 

Wyjaśniła, że należności krótkoterminowe stanowią kwotę 2 669 293, 28 zł.   

 

Pan Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję.    

 

Pan Przewodniczący Komisji zapytał czy wszystkie gminy wywiązały się z umów dotyczących 

udziału w inwestycjach. 

 

Pani Skarbnik poinformowała, że nie posiada takich informacji. Dodała, że takie informacje 

posiada Zarząd Dróg Powiatowych w Kraśniku. 

 

Pan Przewodniczący Komisji zapytał czy nie było sytuacji, gdzie Powiat musiał zwracać 

przekazane środki finansowe. 

 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że nie było takiej sytuacji.  

 

Pan Przewodniczący Komisji zapytał o kwotę wolnych środków. 

 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że była to kwota około 20 000 000 zł.  

 

Pan Przewodniczący Komisji zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

sprawozdania z wykonania budżetu za 2024 rok oraz sprawozdania finansowego.  

 

„za” głosowało – 5 radnych, 

„przeciw” – brak, 

„wstrzymało się” – brak. 
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Przy 5 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymuję się” Komisja 

Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego  pozytywnie zaopiniowała 

sprawozdanie z wykonania budżetu za 2024 rok oraz sprawozdanie finansowego.  

 

Punkt 5. Informacja o stanie infrastruktury oświatowej – potrzeby, planowane 

remonty i modernizacje. 

 

Pan Przewodniczący Komisji poinformował, że materiały zostały udostępnione  

w systemie eSesja, następnie poprosił Panią Agnieszkę Drozd Kierownika Wydziału 

Edukacji i Sportu o przedstawienie informacji. 

 

Pani Kierownik poinformowała, że informacja o stanie infrastruktury oświatowej – potrzeby, 

planowane remonty i modernizacje w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez 

Powiat Kraśnicki została przedstawiona w trzech częściach. Pkt 1 to remonty i inwestycje 

wykonane w okresie od poprzedniej informacji do chwili obecnej. Pkt 2 to potrzeby w zakresie 

poprawy tej infrastruktury, natomiast pkt 3 to zebrane zalecenia z decyzji PPISE w Kraśniku i stan 

ich realizacji. Zadania wykonane i potrzeby na przyszłość to informacje przygotowane przez 

dyrektorów jednostek oświatowych. Zadania wykonane i koszty ich realizacji zostały 

przedstawione w tabeli i opiewają na kwotę ponad 1 700 000 zł. Potrzeby wskazane zostały na 

kwotę ponad 14 000 000 zł,  są to: począwszy od remontów sal lekcyjnych, szatni, korytarzy, klatek 

schodowych, łazienek, kuchni, następnie zakupów: wyposażenia sal, materiałów do drobnych 

napraw, modernizacje boisk po wymianę instalacji elektrycznej ZS nr 3, ekspertyzy budowlane 

budynków w ZS nr 3 i SOSW, wymiany ogrodzenia w ZS nr 2 w Kraśniku, naprawy dachów ZS nr 

3 i SOSW, termomodernizacje budynków ZS nr 3, aż po kapitalny remont lub budowę nowej 

stołówki przy ZS nr 3. Dodała, że szczegółowy wykaz zadań znajduje się w informacji. Dyrektorzy 

ułożyli je według ważności potrzeb. Jeżeli chodzi o chodzi o zalecenia Państwowego Powiatowego 

Inspektora Sanitarnego w Kraśniku to są tylko 2 zalecenia, które zostały już zrealizowane. 

Następnie poinformowała, że inwestycje i remonty prowadzone w jednostkach oświatowych 

realizowane są w zależności od potrzeb i możliwości finansowych własnych oraz środków 

pozyskanych z innych źródeł. Następnie wyjaśniła, że obecnie realizowane projekty, jak również te 

zaplanowane do realizacji na obecny i przyszły rok,  dofinansowane ze środków zewnętrznych, 

(UE, ROPS, Polski Ład, PFRON i inne), w bardzo zauważalny sposób wpłyną na poprawę stanu 

infrastruktury, jak również doposażenia szkół i placówek oświatowych, a tym samym przyczynią 

się do zwiększenia możliwości realizacji zadań dydaktycznych w jednostkach oświatowych. 

 

Pan Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

 

Pan Przewodniczący Komisji zauważył, że najmniejsze potrzeby przedstawił Pan Dyrektor Zespołu 

Szkół w Annopolu. 

 

Pani Kierownik potwierdziła.  

 

Pan Radny Tadeusz Dziurda zapytał o liczbę uczniów uczęszczających do Zespołu Szkół  

w Annopolu. 

 

Pani Kierownik wyjaśniła, że do tej szkoły uczęszcza około 70 uczniów.  
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Pan Radny Tadeusz Dziurda zapytał o etap na jakim znajduje się dobudowa szybu windowego  

w Zespole Szkół nr 2 w Kraśniku. 

 

Pani Kierownik wyjaśniła, że budową szybu windowego w Zespole Szkół nr 2 w Kraśniku zajmuje 

się Wydział Inwestycji. Dodała, że inwestycja ta jest w trakcie realizacji. Z informacji jakie 

przekazał Wydział Inwestycji wynika, że jeżeli chodzi o rozbudowę i przebudowę budynku Zespołu 

Szkół nr 2 w Kraśniku, w zakresie dobudowy szybu windowego do głównej części budynku oraz 

pochylni dla osób z niepełnosprawnościami, termin realizacji inwestycji to lipiec 2025 rok. Na 

dzień 17 stycznia 20525 stan zaawansowania robót znajdował się na poziomie 60%.   

 

Pan Przewodniczący Komisji poinformował, że Komisja Infrastruktury Technicznej, Inwestycji  

i Rozwoju Gospodarczego przyjęła informację o stanie infrastruktury oświatowej – potrzeby, 

planowane remonty i modernizacje. 

 

Punkt 6. Sprawozdanie nt. realizacji celów Strategii Rozwoju Powiatu Kraśnickiego na 

lata 2016-2022 z perspektywą do roku 2025 i Strategii „Lokalnej Grupy Działania 

Ziemi Kraśnickiej”. 

 

Pan Przewodniczący Komisji poinformował, że materiały zostały udostępnione w systemie 

eSesja, następnie wyjaśnił, że Pani Kierownik Wydziału Inwestycji oraz Pani Prezes 

Lokalnej Grupy Działania informowały o nieobecności na posiedzeniu Komisji w uwagi na 

inne obowiązki. Dodała, że przekazane informacje są wyczerpujące, przygotowane  

w sposób przejrzysty. Wyjaśnił, że projekt jaki LGD Ziemi Kraśnickiej złożyła do Urzędu 

Marszałkowskiego zajął drugie miejsce, jeżeli chodzi o alokację środków. Z pozyskanych 

środków będą mogły skorzystać m.in. gminy, stowarzyszenia oraz przedsiębiorcy.  

 

Komisja Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego zapoznała się ze 

sprawozdaniem na temat realizacji celów Strategii Rozwoju Powiatu Kraśnickiego na lata 

2016-2022 z perspektywą do roku 2025 i Strategii „Lokalnej Grupy Działania Ziemi 

Kraśnickiej”. 

  

Punkt 7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

nabycie przez Powiat Kraśnicki nieruchomości  w drodze darowizny. 

 

Pan Przewodniczący Komisji poinformował, że projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na nieodpłatne nabycie przez Powiat Kraśnicki nieruchomości w drodze darowizny 

został udostępniony w systemie eSesja, następnie poprosił Panią Renatę Kuś Kierownika 

Wydziału Gospodarki nieruchomościami o jego przedstawienie. 

 

Pani Kierownik poinformowała, że Wojewoda Lubelski Zarządzeniem nr 7 z dnia 5 lutego 

2025 r. udzielił zgody na dokonanie na rzecz Powiatu Kraśnickiego darowizny 

przysługującego Skarbowi Państwa prawa własności nieruchomości pozostającej w 



6 

 

użytkowaniu wieczystym Powiatu Kraśnickiego, położonej w gminie Szastarka, oznaczonej 

w ewidencji gruntów i budynków, jako działki nr 767/4 o pow. 0,0741 ha i nr 767/9 o pow. 

0,7787 ha obręb geodezyjny 0014 Szastarka, dla których Sąd Rejonowy w Kraśniku V 

Wydział Ksiąg Wieczystych prowadzi księgę wieczystą LU1K/00100674/6, z 

przeznaczeniem pod drogi publiczne powiatowe. Wyjaśniła, że Powiat Kraśnicki nabył 

prawo użytkowania wieczystego przedmiotowej nieruchomości nieodpłatnie od Polskich 

Kolei Państwowych Spółka Akcyjna na podstawie aktu notarialnego Rep. A nr 4590/2023 z 

dnia 7 grudnia 2023 r., w trybie art. 39 ust. 3 ustawy z dnia 8 września 2000 roku o 

komercjalizacji i restrukturyzacji przedsiębiorstwa państwowego „Polskie Koleje 

Państwowe”, na cele związane z inwestycjami infrastrukturalnymi służącymi wykonywaniu 

zadań własnych Powiatu Kraśnickiego w dziedzinie transportu. Przedmiotowe 

nieruchomości zostały zaliczone do kategorii dróg publicznych powiatowych na podstawie 

uchwały nr LX-438/2023 Rady Powiatu w Kraśniku z dnia 29 marca 2023 r. w sprawie 

ustalenia przebiegu dróg powiatowych na terenie Powiatu Kraśnickiego. Działka nr 767/4 o 

pow. 0,0741 ha obręb Szastarka zlokalizowana jest na odcinku drogi powiatowej nr 2737L o 

przebiegu Słodków II – Szastarka – Stacja Kolejowa Szastarka, natomiast działka nr 767/9 o 

pow. 0,7787 ha obręb Szastarka zlokalizowana jest na odcinku drogi powiatowej nr 2289L o 

przebiegu Strzyżewice – Zakrzówek – Sulów – Polichna. Dodała, że Miejscowy Plan 

Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Szastarka  zatwierdzony Uchwałą Rady Gminy 

Nr LIV/286/2002 z dnia 27 maja 2002 r. ogłoszoną w Dzienniku Urzędowym woj. 

Lubelskiego nr 69 poz. 1466 z dnia 12 lipca 2002 r. oraz zmianą zgodnie z Uchwałą Rady 

Gminy Nr VIII/42/2015 z dnia 12 maja 2015 r. opublikowaną w Dz. Urz. Woj. Lubelskiego 

poz. 1913 z dnia 11 czerwca 2015 r., przewiduje przeznaczenie działki nr 767/4 jako droga 

powiatowa klasy zbiorczej oznaczona symbolem KP „Z” oraz działki nr 767/9 w części pod 

zabudowę mieszkaniową zagrodową i w części jako droga powiatowa klasy głównej 

oznaczona symbolem KP „G”. Zgodnie z art. 13 ust. 2 ustawy z dnia 21 lipca 1997 r. o 

gospodarce nieruchomościami nieruchomość może być, z zastrzeżeniem art. 59 ust. 1, 

przedmiotem darowizny na cele publiczne, a także przedmiotem darowizny dokonywanej 

między Skarbem Państwa a jednostką samorządu terytorialnego, a także między tymi 

jednostkami. W umowie określa się cel, na który nieruchomość jest darowana. Ponadto 

zgodnie z art. 12 pkt 8 lit. a ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym do 

wyłącznej właściwości Rady Powiatu należy podejmowanie uchwał w sprawach 

majątkowych powiatu dotyczących zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości 

oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na 

czas nieoznaczony, o ile ustawy szczególne nie stanowią inaczej; uchwała Rady Powiatu 

jest wymagana również w przypadku, gdy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat 

strony zawierają kolejne umowy, których przedmiotem jest ta sama nieruchomość; do czasu 

określenia zasad zarząd może dokonywać tych czynności wyłącznie za zgodą Rady 

Powiatu. 
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Pan Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Wobec braku głosów dyskusji zapytał kto 

jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne nabycie przez Powiat Kraśnicki nieruchomości w drodze darowizny. 

 

„za” głosowało – 5 radnych, 

„przeciw” – brak, 

„wstrzymało się” – brak. 

 

Przy 5 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymuję się” Komisja 

Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Powiat Kraśnicki 

nieruchomości  w drodze darowizny.    

 

Punkt 8. Sprawy bieżące. 

 

Pan Przewodniczący Komisji zapytał, czy ktoś z Członków Komisji chciałby zabrać głos  

w tym punkcie.  

 

Pan Radny Tadeusz Dziurda zapytał czy zostanie zorganizowane posiedzenie wyjazdowe 

Komisji. 

 

Pan Przewodniczący Komisji wyjaśnił, że taki wyjazd zostanie zorganizowany przy bardziej 

sprzyjających warunkach atmosferycznych.  

 

Pan Radny Michał Stawiarski podziękował Pani Radnej Edycie Dudzińskiej za ufundowane 

roweru, jako jedną z nagród loterii, zorganizowanej na zakończenie rajdu rowerowego.  

 

Punkt 9. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Pan Przewodniczący Komisji o godzinie 15.40 

zakończył posiedzenie Komisji Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i Rozwoju 

Gospodarczego. 

 

 

    Protokołowała               Przewodniczący Komisji 

    Dorota Huber                                  Andrzej Cieśla    

    


